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Uttale til høyring av melding om kraft frå land - NOA-KRAFLA 
 
 
15.06.2021 Naturutvalet: 
Handsaming i møtet: 
Skriv frå Karl B. Kollbotn (Frp) vart ettersendt til naturutvalet sine medlemmar 14.06.2021. Det vart 
semje om at denne saka skulle behandlast i utvalet, og at naturutvalet skulle sende inn 
høyringsuttale til NVE i konsesjonssaka "Landstrømanlegg til NOA/ KRAFLA" (saknummer 202106086) 
innan fristen 21.06.2021. Saka vart difor teken inn på saklista og handsama i møtet.   
Monica Tjønna (Sp) sette fram følgjane fellesframlegg i saka:  
 
"Samnanger kommunen har stilt mykje natur til rådvelde allereie, og vil ikkje lengre godta 
naturinngrep i vår kommune i prosjekter som ikkje gagnar våre innbyggjare. Synlege og varige 
inngrep er ikkje akseptabelt. Natur og friluftsliv vert alltid tapare for slike type prosjektar, og pengar 
og økonomi veg diverre tyngre enn omsynet til naturen vår som er uerstatteleg. Me meinar at 
naturen vår MÅ vega absolutt tyngst. 
Elektrifiseringa frå land til norsk sokkel er me negative til. 
Me viser til vedtak i Samnanger kommunestyre den 22.04.2021 til KVU frå Statnett Bergen og 
Omland. 
Samnanger kommune krev å få vera aktiv høyringsinnstans og me krev å få delta i alle prossesar som 
berørar vår kommune. 
Trasevalget frå Børdalen til fjordkabel gjennom Samnanger kommune er uønska." 
Fellesframlegget frå representanten Tjønna vart samrøystes vedteke.  
 
NAT- 019/2021 Vedtak: 
Uttale til høring av melding om kraft frå land ang. NOA/Krafla 
Samnanger kommunen har stilt mykje natur til rådvelde allereie, og vil ikkje lengre godta 
naturinngrep i vår kommune i prosjekter som ikkje gagnar våre innbyggjare. Synlege og varige 
inngrep er ikkje akseptabelt. Natur og friluftsliv vert alltid tapare for slike type prosjektar, og pengar 
og økonomi veg diverre tyngre enn omsynet til naturen vår som er uerstatteleg. Me meinar at 
naturen vår MÅ vega absolutt tyngst. 
Elektrifiseringa frå land til norsk sokkel er me negative til. 
Me viser til vedtak i Samnanger kommunestyre den 22.04.2021 til KVU frå Statnett Bergen og 
Omland. 



Samnanger kommune krev å få vera aktiv høyringsinnstans og me krev å få delta i alle prossesar som 
berørar vår kommune. 
Trasevalget frå Børdalen til fjordkabel gjennom Samnanger kommune er uønska. 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Saka vert sett fram utan framlegg til vedtak 
 
 
 
Kva saka gjeld: 
Det er ikkje laga saksframlegg i denne saka, då saka vart lagt til sakslista i møtet 15.06.2021.  
 
 
 
 


